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Betreft: Sluiting zwembaden en Mosaqua

Op 8 maart bereikte ons het bericht1 dat de gemeente Gulpen-Wittem voornemens is om het
zwembad Mosaqua te Gulpen te sluiten. Mosaqua is een groot zwembad dat een regionale,
sport-, recreatieve en toeristische functie heeft. In Zuid-Limburg zijn sportzwembaden
schaars en dit bemoeilijkt de toegankelijkheid van het zwemmen. Omliggende gemeenten
en de Tweede Kamer hebben al hun zorgen geuit en willen in gesprek blijven over het
openhouden van Mosaqua.

Als PvdA en SP hebben wij de volgende vragen:
1. Hoeveel sportzwembaden waar ook zwemles wordt gegeven telt Zuid-Limburg?
2. Hoe past het sluiten van dit zwembad in de wens van PS en GS om breedtesport te

versterken?
3. Hoeveel kinderen ontvangen nu zwemles bij Mosaqua?
4. Is er voldoende capaciteit in de omliggende baden om alle kinderen in Zuid-Limburg

zwemles te geven? Blijft deze capaciteit gehandhaafd na het sluiten van Mosaqua?

Het onderhouden en behouden van zwembaden is een dure aangelegenheid, maar wel een
belangrijke voorziening om kinderen te kunnen leren zwemmen en om mensen aan het
bewegen te houden.

5. Hoeveel zwembaden zijn er in Limburg?
6. Welke zwembaden genoemd in het getal bij vraag 5 in de provincie Limburg zijn van

belang om het zwemonderwijs in stand te houden en waar bevinden deze
zwembaden zich in Limburg?

7. Welke van de genoemde zwembaden bij punt 6 hebben het risico binnen nu en vijf
jaar gesloten te worden?

8. Hoeveel procent van de kinderen onder de 18 jaar in Limburg heeft op dit moment
geen diploma?

9. Hoe is het zwemonderwijs in Limburg geregeld? Hoe veel professionele zwemleraren
telt Limburg en hoeveel vrijwilligers worden ingezet om zwemonderwijs te geven?

1 https://www.limburger.nl/cnt/dmf20240308_95440039

https://www.limburger.nl/cnt/dmf20240308_95440039


In de Tweede Kamer is men voornemens om het schoolzwemmen terug in te voeren.
10. Hebben we in Limburg voldoende menskracht en zwembaden om deze voornemens

te verwezenlijken? Waarom wel/niet?
11. In hoeveel gemeenten is schoolzwemmen op dit moment aan de orde?
12. Welke rijks- of Europese middelen zijn beschikbaar voor gemeenten en de provincie

om ervoor te zorgen dat voldoende Limburgse zwembaden beschikbaar zijn en het
aantrekken en opleiden van zwemdocenten?
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